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K O M U N I K A T
dotyczący boiska przy ul. Żernickiej.

W związku z nieprawdziwymi doniesieniami dotyczącymi wyrażenia zgody Rady Dzielnicy Żerniki 
na wydzierżawienie terenu boiska do piłki nożnej zlokalizowanego przy ul. Żernickiej informujemy, że:

1. Rada Dzielnicy nie wyraziła poparcia dla inicjatywy dzierżawy z jednego, ale zasadniczego powodu – jest
nim  brak gwarancji, że ww boisko będzie w przyszłości dostępne  dla WSZYSTKICH dzieci i  młodzieży
z Żernik, a nie tylko dla wybranych, które będą uczestnikami Szkółki Młodego Sportowca.

2. Według informacji przekazanej nam przez Prezesa Szkółki, Pana Romana Białka, teren boiska ma zostać
ogrodzony płotem, aby osoby niepowołane nie mogły się dostać na teren boiska, a to jednoznacznie
wskazuje, że będą na nim mogli przebywać jedynie uczestnicy Szkółki, należy zaznaczyć, że aktualna mie-
sięczna opłata za uczestnictwo w Szkółce wynosi 200 złotych.

3. Negatywnej reakcji Sąsiadów boiska na wieść o możliwości zorganizowania tam zajęć tego typu – pismo
protestacyjne jest w posiadaniu Rady Dzielnicy.

4. Boisko, co najmniej  z dwóch stron, powinno być otoczone piłkochwytami,  aby piłki  nie wypadały na
domy stojące obok lub na ulicę Żernicką.

5. Od strony ul. Żernickiej miał być ustawiony kontener pełniący funkcję szatni  
– ani piłkochwyty, ani kontener nie będą się dobrze wkomponowywały w otoczenie.

6. Boisko nie jest wyposażone w jakikolwiek parking, jest co prawda parking szkolny od strony ul.  Elsnera,
ale znając życie samochody opiekunów będą parkowane na chodniku i ścieżce rowerowej przy ul. Żernic -
kiej, albo na drodze dojazdowej do posesji stojących obok, czyli będzie utrudniony przejazd i przejście
ul. Żernicką.

7. Rada Dzielnicy od wielu lat rewitalizuje teren od ogrodzenia kościoła aż do strumyczka przed zabudowa -
niami obok boiska - doprowadziliśmy już do wybudowania toru do jazdy na wrotkach, obok została zbu -
dowana siłownia zewnętrzna typu „kalistenika”, która ma służyć młodzieży starszej do ćwiczeń fizycznych
– wszystko w ramach GBO. Boisko było kolejnym elementem, który miał zostać zrewitalizowany w ra-
mach GBO, gdyż murawa boiska jest mocno zniszczona, są w nim dziury i koleiny po oponach motocyklo-
wych, gdyż młodzi ludzie zamiast tam grać, zrobili sobie tor krosowy. 
 
Podsumowując – Rada Dzielnicy w trosce o dostępność dla wszystkich terenu boiska oraz w odpowiedzi
na postulaty wielu Mieszkańców Żernik, którzy prosili nas, aby nie godzić się na dzierżawę boiska, zagło -
sowała za dotychczasowym statusem tego terenu.
 

   W imieniu Rady Dzielnicy "Żerniki"

 

Uprzejmie informujemy, że ten list oraz odpowiedź na niego, zostaną umieszczone na stronie internetowej Rady Dzielnicy: http://zerniki.gliwice.pl

http://zerniki.gliwice.pl/

